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Relevante bilag er i FirstAgenda. Studienævnssager i SAGA. Begge syste-
mer kræver særskilt log-in.   

  

 

Punkter til drøftelser: 

 

1. Godkendelse af dagsorden (PVF) 
- Bilag 1a Dagsorden ordinært møde 
- Godkendt uden bemærkninger  

 

2. Godkendelse af referat fra møde den 12. septem-
ber 2023 (PVF) 
- Bilag 2a Referat fra ordinært møde 
- Godkendt uden bemærkninger  
 

 

3. Meddelelser - mundtlige (PVF) 
 

Referat 

Emne  Møde i Studienævnet for Efter- og videreuddannelse på 

samfunds- og sundhedsvidenskab 

Dato og tidspunkt  31. oktober 2023 kl. 10.00-11.00 

Sted  Campus Odense, Stævnen  

Til stede  Medlemmer: Per Vagn Freytag (PVF), Eva Draborg 

(EUD), Kira Vrist Rønn (KVR), Lars Meldgaard (LM) (med 

online), Mads Bøge Kristiansen (MB), suppleant Jesper 

Raalskov (RLJR) 

Administration: Britta Løck Worm (BLW), Carina Inge-

mann Nielsen (CIN), Lone Christensen (LOCH) 

Studieledere: Marianne Harboe Frederiksen (MHF), Eva 

Ris  

Afbud fra  Anne Sofie Oxholm (ASO), Jacob Lyngsie 

 

Mødeleder Studienævnsformand, Per Vagn Freytag (PVF) 

 



 

 Side 2 

EVU - evalueringer (pilotprojekt) v/PVF 
 
PVF orienterer om et pilotprojekt vedrørende undervisningsevalueringer 
på EVU-området, som skal afprøves i forårssemestret 2024. En forenk-
let spørgeramme, hvor de studerende spørges indtil, om de overordnet 
er tilfreds med undervisningen. Her har de mulighed for at svare ja/nej. 
Svarer de ja, afsluttes skemaet. Hvis den studerende derimod svarer 
nej, udfolder det oprindelige skema sig. Her vil de studerende have mu-
lighed for at give nogle uddybende svar.  
 
Konklusion: Morten Vestergaard-Lund vender tilbage med et oplæg, 
som drøftes på kommende studienævnsmøde.  
 
 
 
Ny strategi på SAMF, herunder EVUs strategi v/LOCH 
 
Den 28. september 2023 blev der udsendt en ny strategi på SAMF. I 
den forbindelse drøftede studienævnet, at de gerne vil have at Jan 
Guldager og Annette Schmidt lægger vejen forbi til et studienævns-
møde, hvor det er muligt at drøfte strategien sammen med dem.  
 
PVF bemærkede, at der havde været en del kommentarer til det første 
udkast og havde egentlig håbet, at der ville komme en ny høring inden 
udmøntningen af den endelige strategi. 
 
BLW orienterede desuden, at der siden studieledermødet var blevet 
drøftet at nedsætte en IDV-task-force med det formål at professionali-
sere udbud af IDV på fakultetet. Indholdsmæssigt er der ønske om at 
task-forcen konceptudvikler få og klare udbudsmodeller (fx skræddersy-
ede forløb, micro-credentials) og beskriver/udvikler bæredygtige forret-
ningsmodeller med fokus på bla. faglig forankring, incitamenter og ska-
leringspotentiale og med integration til processerne i SDUX.  
 
 
BLW vil finde ud af, om Jan og Annette kan komme på besøg den 14. 
december 2023, hvis studienævnsmødet kan rykkes dertil. Hvis det ikke 
kan vente dertil, var der enighed om at afholde et onlinemøde til be-
handling af punktet inden det ordinære studienævnsmøde. BLW giver 
en tilbagemelding. 

 
 
 

Møder med optagelsen v/BLW  
 
Det er sket en reorganisering i Studieservice, hvilket betyder, at såvel 
det internationale optag som optag på EVU-området er flyttet over i en-
heden for kandidatoptaget. Dette er sket som et led i en besparelse og 
der er derfor fokus på optimering. Optagelsen og fakultetet er i gang 



 

 Side 3 

med et samarbejde omkring optagelsesprocessen og deadlines. BLW 
er ugentligt i dialog med leder Karoline Pinholt.  
 
PVF vil gerne have at BLW giver en status løbende. PVF vil orientere 
dekanen 
 
Status på fremtidens HD v/JR  
 
JR orienterede om en workshop, som blev afholdt inden efterårsferien. 
HD-fjern har skiftet navn til HD-online, som også bruges af de øvrige 
HD-udbydere.  
I den forbindelse har JR bl.a. kigget på fagevalueringerne, der generelt 
har været meget positive på fjern/onlineholdene. 
 
LM bemærkede, at der er en stigende efterspørgsel på HD-online og de 
studerende efterspørger generelt fleksibilitet. 
Fordelingen af de studerendes niveau er forskellige på HD-online kon-
tra fremmødeundervisning. Niveauet på fremmødeholdene er nogen-
lunde ens, hvorimod det svinger på onlineholdene. Nogle studerende 
har en forventning om, at det er nemmere på online, hvilket nogle må 
revurdere. 
 
 
Porteføljeovervejelser/analysearbejde v/MHF 
 
 
MHF oplyste, at IVL er i gang med en porteføljebetragtning på MBA, 
MPI og MMT og er i den sammenhæng ved at gennemføre en analyse 
af området. Deri indgår bl.a. kontakt/info fra ansøgere, der har deltaget i 
online infomøder om de 3 uddannelser.  
 
Uddannelseskommunikation og Mastersekretariatet har hjulpet med at 
trække data fra infomøderne, for at studielederne kan analysere, hvem 
der vælger de tre uddannelser.  
 
Status er, at der udvælges i alt 15-18 infomøde-deltagere til et interview 
(5-6 per uddannelse), som skal give dybere indblik i potentielle stude-
rendes bevæggrunde for at overveje vs. evt. fravælge en masteruddan-
nelse. 
 
De tre studieledere forventer at kunne drøfte resultaterne med institut- 
og evt. fakultetsledelsen medio december. Afventer dog nærmere tids-
plan. 
 
 
SDUx v/BLW 

 

Der arbejdes på at få lavet en organisering. SAMF (BLW) har midlertidigt 
taget over på en del af koordinationen på det første forløb og derudover 
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hjælper konkrete Samf-medarbejdere med bl.a. økonomi og registre-
ring/kursuskoordination.  
 
 
 

4. Meddelelser - skriftlige  
- Ingen  

 

 

5. Afgørelser til orientering - MASTER - 7 stk. til ori-
entering  

FMOL: 5. stk.  

• Anmodet om merit – Imødekommet 
• Anmodet om studietidsforlængelse – Imødekommet 
• Anmodet om studietidsforlængelse – Imødekommet 
• Anmodet om studietidsforlængelse – Imødekommet 
• Anmodet om studietidsforlængelse – Imødekommet 

             MICS: 2. stk.  

• Anmodet om forhåndsmerit – Imødekommet 
• Anmodet om dispensation til afmelding til eksamen - Imøde-

kommet  

6. Afgørelser til orientering – HD – 19. stk. til orien-
tering 

 

HD1 – 3 stk. 
 

• AFSLAG - merit Erhvervsøkonomi pba. fag fra CBS på 7,5 
ECTS 

• AFSLAG - merit pba. HA-fag 

• 1 stk. merit for 1 valgfag pba. HA-fag – imødekommet 
 

              HDR - 14 sager 
 

• AFSLAG – merit pba. fag fra bl.a. adgangsgivende eksamen 
(Finansøkonom) 

• 1 stk. merit for Skatteret og 2 valgfag pba. fag fra HD2 på 
CBS - imødekommet 

• 4 stk. ekstra tid til eksamen pba. dysleksi – imødekommet 

• 1 stk. ekstra tid til eksamen pba. kronisk funktionsnedsæt-
telse – imødekommet 

• 1 stk. ekstra tid til eksamen pba. Diabetes Type 1– imøde-
kommet 
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• 1 stk. ekstra tid til eksamen pba. midlertidig funktionsned-
sættelse – imødekommet 

• 2 stk. dispensation fra gruppestørrelse i Praktisk seminar – 
imødekommet 

• 3 stk. dispensation reeksamen i Strategisk ledelse – imøde-
kommet 

 
              HD2 enkeltfag -1 stk. 
 

• 1 stk. forhåndsmeritgodkendelse 1 valgfag – imødekommet 
 
              HDFR – 1 stk.  
 

• 1 stk. ekstra tid til eksamen pba. dysleksi – imødekommet 

 

7. Evt.  
 

• Eva Draborg nævnte, at hun er kommet med i en arbejds-

gruppe vedrørende revision af SDU’s kvalitetspolitik på 

EVU-området. 

 

 

På formandens Per Vagn Freytag’s vegne/   
Carina Ingemann, referent  

 

Med venlig hilsen 

Carina Ingemann Nielsen 

AC 

Mastersekretariatet  

 


